
 

Peismøte i samfunnskomiteen 8.februar 2022 
 
Til stede: Svein, Hans Petter, Olav, Hanne 
Vi hadde et par forfall pga. et to koronatilfeller og en svært hurtig endring av møtested.  
 
Agenda1 
 

1. Forslag til RYLA kandidat 
2. Diskutere en eventuell sammenslåing av klubbene. Utpeke en person i hver komite, som skal 

utarbeide et grunnlagsdokument 
3. Club Visioning  
4. Prosjekter i komiteene 

 
 
Forslag til RYLA-kandidat 
RYLA-møtet er utsatt. Kandidater 18-30. Forslag om masterstudent på USN. Henge opp oppslag der, 
FB, sosiale medier? Øystein Sørebø, Svein kjenner ham. Han har god oversikt over studentmiljøet. 
Svein snakker med Øystein Sørebø. Begge klubber bør gjøre denne henvendelsen, sammen. Hans 
Petter kan lage annonser for SoMe, her er han dreven.  
 
Sammenslåing av klubbene 
Stikkord: Rekruttering. Vi er meget delte i vår oppfatning. Sist dette var oppe til diskusjon var for mer 
enn ti år siden. Lykken er ikke nødvendigvis å bli stor, men det er en utfordring med rekruttering. Vi 
må føle at vi har en nytte av å gå på møter, og faglige møter er viktig. Det sosiale er også viktig. Å ha 
en halvtime med kaffe før møtene har vært positivt. Sosiale arenaer utenom møtene er også viktig. 
Noen er litt bekymret for Rotarys fremtid.  
 
Hanne melder seg til komiteen.  
 
Club Visioning 
Meget relevant ifm. diskusjonen om sammenslåing. Hva vil vi med klubben? Vi synes det er veldig 
interessant! Det minner om en strategiprosess. 
 
 
Prosjekter i komiteene – våre forslag 
Mentorordning for studenter  
Vedprosjektet  
Natteravn 
 
 

 
1 Vi valgte å ikke diskutere medlemsverving da vi ikke fikk tilsendt den etterspurte listen over 
potensielle medlemmer. 
 


